



communiqué

No:
No.: 22

DIFFUSION:
RELEASE:

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
MARCH 2, 1979
LE 2 MARS 1979

U.N. HUMAN RIGHTS COMMISSION ELECTS CANADIAN CHAIRMAN

Yvon Beaulne, Canada's Ambassador-designate to the Holy See and from 1976 to 1979 Canadian Ambassador to UNESCO has been elected Chairman of the 35th Session of the U.N. Commission on Human Rights. Ambassador Beaulne was nominated for the position by France, seconded by Senegal, Poland, Brazil, and Pakistan, and was elected by acclamation.

The Commission on Human Rights is currently meeting in Geneva to discuss reports and make recommendations on a broad range of international human rights matters. Canada is presently serving a three-year term (1979-81) on the 32-member Commission, and was also a member from 1963-65 and 1976-78.

* * * *

ELECTION D'UN CANADIEN À LA PRÉSIDENTE DE LA COMMISSION DES DROITS DE L'HOMME DE L'ONU

Yvon Beaulne, ambassadeur désigné près le Saint-Siège et de 1976 à 1979 ambassadeur du Canada à l'UNESCO, a été élu président de la trente-cinquième session de la Commission des droits de l'homme de l'ONU. Monsieur Beaulne, dont la candidature a été proposée par la France et appuyée par le Sénégal, la Pologne, le Brésil et le Pakistan, a été élu par acclamation.

La Commission des droits de l'homme est actuellement réunie à Genève pour étudier des rapports et formuler des recommandations sur un grand nombre de questions internationales concernant les droits de l'homme. Le Canada en est à son troisième mandat au sein de la Commission de trente-deux membres, ayant déjà siégé de 1963 à 1965 et de 1976 à 1978.